
Coffeeshops als paddenstoelen 

door Perry Vermeulen – 27-05-2008 

 

Het legaliseren van softdrugs bespaart de overheid en het opsporingsapparaat tijd, geld en problemen. 

Wiet en andere softdrugs zijn niet ongezonder dan bijvoorbeeld alcohol en sigaretten, en aangetoond is 

dat drugsgerelateerde criminaliteit door middel van legalisering doeltreffend kan worden bestreden. Het 

vereist wel goede regels en communicatie, maar ik ben dus voor de algehele legaliseren van soft-drugs. 

In Helmond is het regelmatig punt van discussie, deze materie, en dat moet maar eens afgelopen zijn. 

 

Dat gezegd ben ik blij dat de raadscommissie Algemene en Bestuurlijke Aangelegenheden gisteren heeft 

besloten dat er meerdere coffeeshops in Helmond moeten komen. Blij dat het conservatieve CDA de 

mond is gesnoerd: men ziet in dat de huidige kwetsbare situatie het best op díe manier bestreden kan 

worden. Onze enige coffeeshop, in de Wolfstraat, is onlangs gesloten omdat de eigenaar zich 

andermaal niet aan de regels hield. Een half jaar mag Willy’s Place, al tien jaar een begrip bij velen, haar 

deuren niet openen: je bent ook gewoon niet goed bezig als je een vinger krijgt maar vervolgens een 

hand neemt. De voorraad was in de Wolfstraat ruim eens zo groot als toegestaan, en dat werd eind 

2007 niet voor het eerst geconstateerd. Sinds de tijdelijke sluiting verloopt de handel in Helmond in 

volledige illegaliteit, wat volgens onze politie de spuitgaten uit loopt.  

 

Op termijn kan de liefhebber op twee, of misschien wel op drie locaties terecht. GroenLinks was nog 

even lekker provocatief, door te bepleiten voor gelijkschakeling van coffeeshops met cafés en 

restaurants. "Er is geen verschil tussen softdrugs en alcohol", aldus Rudi van der Made. Dat gaat mij 

dan ook weer net een brug te ver. 

 

Zo’n 20% van het Helmondse electoraat stemde bij de gemeenteraadsverkiezingen in 2006 op het CDA: 

zouden dat nu allemaal mensen zijn die nu direct op de barricades gaan staan? Die, om in de termen 

van hun voorman Balkenende te blijven, vinden dat dit tegen de gangbare normen en waarden gaat? In 

het mondige Nederland zijn we geneigd moord en brand te schreeuwen, terwijl we geen enkel idee 

hebben wat er nu achter die gordijnen gebeurd. Ik stel voor om, als we straks drie van die tenten in onze 

stad hebben, een keer de deuren open te gooien. Een heuse open dag op het grensgebied van het 

toelaatbare. Laat de sceptici maar zien hoe zo’n coffeeshop eruit ziet en wat erin plaatsvindt. Je 

realiseert daarmee veel begrip en draagvlak en minder gezeik, zoals coffeeshopeigenaren het 

waarschijnlijk zullen ervaren.  

 

Met het niet naleven van de geldende regels klim je als eigenaar wel weer drie sporten naar beneden in 

de ladder der tolerantie. Het moet wel van twee kanten komen, wil ik maar zeggen. 
 



Terugkijkend op 2007 

door Perry Vermeulen – 31-12-2007 

 

Vanavond om middernacht kleurt de Helmondse lucht weer alle kleuren van de regenboog: de laatste 

dag van het jaar is aangebroken. Wederom een jaar omgevlogen en ook 2008 gaat vliegend van start: 

over vijf weken is het alweer carnaval!  

 

Louter leuke berichten gelezen de afgelopen dagen. Het centrum liep over van de Dickens-personages, 

Brouwhuis had zijn kerstlichtjesroute en in de regio was een kerststallentocht georganiseerd. Tijdens 

een fietstochtje door het Haagje verbaasde ik me meerdere keren over de creativiteit van de bewoners 

aldaar: ik denk dat men vanaf de maan hun kerstverlichting kan aanschouwen. Er was een kerstdiner in 

de Velvet voor hen ‘die menselijke en sentimentele warmte moeten missen’ en er was een 

maaltijdbijeenkomst van Christenen en Moslims op het Kasteel: wat zijn we allemaal weer lief voor 

elkaar in deze donkere dagen. That makes you wish it was Christmas every day, zong Bryan Adams al.  

 

Op de drempel van een nieuw jaar is het altijd zaak om terug, maar vooral ook vooruit te kijken. Ieder 

mens kan voor zichzelf die balans op maken, maar het is natuurlijk ook zinvol om eens met elkaar te 

bekijken hoe Helmond terug kan kijken op 2007. Waaruit kan men lering trekken voor de weg die gaat 

slingeren naar 2009?  

 

Persoonlijk denk ik dat Helmond trots mag zijn. In verschillende gebieden wordt druk gewerkt aan 

nieuwbouw en veel plekken krijgen intensieve opknapbeurten. De komende jaren zal het gebied tussen 

pakweg Kasteel en Albert Heijn XL nog aan flinke veranderingen onderhevig zijn, fantastische impulsen 

voor onze stad. Suytkade krijgt steeds meer vorm, inclusief de opleidingen die daar gesitueerd zullen 

worden. Onze evenementen zijn het afgelopen jaar weer druk bezocht en velen zijn nog steeds volop in 

ontwikkeling. Er vind op politiek vlak veel communicatie plaats tussen autochtonen en allochtonen, het 

lijkt of er steeds meer aandacht wordt gegeven aan de in het verleden vaak problematische binnenstad. 

Mooi voorbeeld is het Cruijff Court aan de Hermelijnstraat, waar jongeren kunnen voetballen zodat ze 

wat te doen hebben. Komt uiteindelijk misschien zelfs Helmond Sport ten goede. Ach, de opsomming is 

eindeloos en ik vergeet nu natuurlijk talloze zaken waar we ontzettend trots op kunnen zijn. Landelijke 

politici roemen Helmond niet voor niets om meerdere redenen, Prins Willem-Alexander kwam ons dit 

jaar zelfs tweemaal met een bezoek vereren.  

 

Roept u maar! Ben ik te positief? Kan Helmond met een goed gevoel terugkijken? Waar is men tekort 

geschoten? Op welke punten moet men in 2008 echt beter voor de dag komen? Ik ben benieuwd naar de 

reacties.  

 

Maak er een mooie avond van en een nog mooier 2008!  
 



Mijd het Elkerliek! 

door Perry Vermeulen – 14-04-2008 

 

Onlangs de nieuwe film van Michael Moore gezien, ‘Sicko’, over de Amerikaanse gezondheidszorg. Wat 

dat betreft mogen we ons in Nederland gelukkig prijzen met onze verzorgingsstaat: we hebben het hier 

net een beetje beter begrepen. Toch hebben ook wij nog veel te leren.  

 

Een bekende, laten we hem Kees noemen, ging recentelijk midden in de nacht met veel pijn aan zijn 

bovenarm naar de eerste hulp van ons ziekenhuis, het Elkerliek. Na dagen van doorsukkelen besloot hij 

om er toch maar eens naar te laten kijken. Eenmaal aangekomen werd hem protocollair gevraagd of de 

pijn ontstaan was na een ongeluk: het ziekenhuisbezoek vond in de zaterdagnacht plaats, men zal 

ervaring hebben met personen die met een glaasje teveel op tegen de vlakte gaan. Het ging hier echter 

om een onduidelijke oorzaak, vertelde mijn kennis eerlijk. En hem werd vervolgens verteld dat hij niet 

kon worden geholpen: hij moest zich melden bij de huisartsenpost.  

 

Er werd wel een telefoon aangereikt, dat dan weer wel. Waarna een lang telefoongesprek volgde 

waarin de hulpbehoevende met diverse argumenten moest komen voordat zijn verzoek werd 

gehonoreerd. “Ze waren me liever kwijt dan rijk”, aldus Kees.  

 

Maar nu komt het.  

 

Na het verlossende woord mocht Kees naar de huisartsenpost, een reis van maar liefst: 5 meter. Een 

deur verwijderd van de eerste hulppost zat een vriendelijke dame al te wachten op zijn komst. En Kees 

herkende haar stem direct: hij had zojuist met háár aan de telefoon gesproken! Waarschijnlijk heeft de 

simpele ziel Kees gewoon kunnen horen, zonder de hoorn aan haar oren te hoeven houden.  

 

Het frappante is nog: een dronkenlap die met pijn aan de bel komt trekken, wordt wél direct geholpen! 

Een vriendin die vorig jaar behoorlijk hard van haar fiets viel na een avondje op de Steenweg, werd 

meteen verpleegd. Wellicht moeten we bij pijn voortaan eerst wat whisky naar binnen gooien en maar 

gewoon liegen dat we gevallen zijn…  

 

Ik ben twee weken geleden op de fiets aangereden op het kruispunt bij La Venezia en Brasserie Ambers, 

op diezelfde Steenweg. Ik was nuchter, hij kwam van links. Gelukkig was de schade gering. De dader, 

een redelijk bekend en vermogend persoon in het Helmondse, kwam gelukkig direct over de brug met 

voldoende financiële genoegdoening. Of hij teveel gedronken had is helaas slechts speculatief, maar hij 

staat kennelijk bekend als iemand die hem wel mag lusten.  

 

Ik waarschuw jullie, lezers, kijk uit in het verkeer. In het ergste geval moet je langs bij het Elkerliek.  
 



Misdragingen in Warande 

door Perry Vermeulen – 18-08-2008 

 

Wie voor het afgelopen weekend het Eindhovens Dagblad opensloeg werd geconfronteerd met twee 

artikelen aangaande seksuele misdragingen in ons stadspark, de Warande. Breed uitgemeten op de 

voorpagina van Helmond Plus stonden ze gebroederlijk onder elkaar: een familiedrama en een 

zedendelict waarbij een achttienjarig meisje van haar fiets getrokken werd door een smeerlap. Gelukkig 

kunnen vrouwen in de regel aardig hard gillen: haar noodkreten hebben waarschijnlijk erger doen 

voorkomen. 

 

Een en ander gebeurde op de Goorloopweg, een stinkend paadje ten westen van de Warande, bij de 

sportvelden. Een pad waar je na de avondklok niet meer moet komen als jonge vrouw, maar deze 

misdaad beging de circa 30-jarige blanke man om negen uur ’s ochtends. Tsja, je kunt met z’n allen 

honderd plannen uitwerken om dit soort praktijken te voorkomen, maar dergelijke berichten lezen we 

ook over 25 jaar helaas nog steeds. De reactiemogelijkheid op ed.nl leidde tot diverse proefballonnen 

maar of er nu camera’s komen, of patrouillerende wetsdienaars, of wat dan ook: men weet altijd wel de 

wet te overtreden. Het meisje kwam er vanaf met een lichte hoofdwond, hopelijk blijft haar een trauma 

bespaard.  

 

En dan het familiedrama. Met een nog hogere opvalwaarde stond het vrijdag in de krant: een stiefvader 

die niet van de jonge dochter van zijn vrouw kon afblijven. Amper geslachtsrijp kon pa zich niet langer 

beheersen en werd dochter stelselmatig misbruikt. Hij interesseerde zich allang niet meer voor moeder, 

die de incestpraktijken gelaten bezag en weinig deed aan de benarde situatie. Autoriteiten grepen 

gelukkig wel in: deze week is het kind bruut bij haar moeder weggehaald. Met touwen is ze in een kar 

getrokken. En daarmee bestaat het gezinnetje weer uit twee: beide Afrikaanse bultrunderen zijn in het 

stadspark te bewonderen. Ze zijn moeilijk benaderbaar, stelt de krant. Naar het schijnt heeft pa zijn 

excuses nog niet aangeboden en ontloopt ma mokkend haar levenspartner. Komt het zien, in de 

Warande.  

 

Ik denk dat het aangerande meisje deze plek even liever mijdt. Op ed.nl stelde een man dat het meisje 

wellicht te uitdagend gekleed was, dat ze de aanranding misschien wel zelf had opgezocht. Ik stel voor 

dat we mensen met dergelijke uitlatingen eens wat nachten bij dat Afrikaanse rund laten overnachten.  
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